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W nawiqzaniu do moich wczeiniejszych interpelacji oraz w zwiqzku z przyjqciem

budietu miasto no 2020r miqdzy innymi zaplanowoniu wydatk6w na oiwietlenie ulic dziol

900 rozdzia|90015 uprzejmie proszq o potwierdzenie wykononia w 2020 roku :

,,Budowy oiwietlenis z montaiem lamp LED wzdlu2 nowo wybudowonego chodnika
od ul. Kaliskiej do budynku Dziewirtsko 98."

Przypomnq Panu Prezydentowi, 2e zadanie powyisze mialo byi wykonane ju2 w 20L7 roku .

W dotychczasowej korespondencji Pan Prezydent i urzqd Miasta wielokrotnie deklorowol, 2e

to zadanie przygotowywane jest pod wzglqdem dokumentacji projektowej lecz do dnio
dzisiejszego nie zostalo wykonone.

R6wniei w/w zadanie zglaszane byly przez mieszkafic6w podczas spotkania Pana
Prezydenta z mieszkartcomi Osiedla Poludnie w dniu 16.05.201.7 roku i ponownie
przedstawiane w nastqpnym roku w dniu 1-8.04.20L8 roku podczas spotkonia z mieszkaricami
osiedla Poludnie i ostatnio ponownie w dniu 4.04.20L9 roku co zostalo zapisane w protokole
ze spotkari Prezydenta z mieszkohcomi Osiedlo Male Poludnie, ii zloiona zostanie propozycja
do budietu miasta 2020 roku.

Uprzeimie proszQ o udzielenie odpowiedzi czy uwzglqdnit Pan m6j wniosek w zokresie
wykonania dokumentacii proiektowej i w konsekwencji budowq oiwietlenie wyiej
wspomnianego chodnika w 2020 roku o ktory zobiegam od kilku lat, kt6ry znacznie poprowi
bezpieczehstwo dzieci uczqszczajqcych do szkoly i mieszkohc6w.

Z powaianiem


